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Działkowcy z ROD „Kolejarz" w Dębicy uczestniczący w walnym 
zebraniu sprawozdawczym zwracają się do Pani Marszałek z prośbą o zajęcie 
stanowiska w sprawie dalszego istnienia ogrodów działkowych w Polsce. 
Jednoznaczne stwierdzenie najwyższego przedstawiciela Sejmu uspokoi 
niezwykle napiętą sytuację, jaka obecnie panuje w środowisku działkowców. 

Biorąc pod uwagę fakt, że ustawa o rodzinnych ogrodach działkowych z 
dnia 8 lipca 2005 r. została uchwalona przez Sejm, zaakceptowana przez Senat i 
podpisana przez Prezydenta RP, nie potrafimy zrozumieć, dlaczego dopiero po 
pięciu latach jej obowiązywania, I Prezes Sądu Najwyższego nagle dostrzegł jej 
niezgodność z Konstytucją RP. Nie zgadzamy się z argumentami Prezesa Sądu 
Najwyższego, które w swej istocie zostały przedstawione na potrzeby 
konkretnych sił politycznych, dążących do zlikwidowania ogrodów działkowych 
w naszym kraju. Od kilkunastu już bowiem lat ogrody działkowe są postrzegane 
głównie jako tereny, które przez różnego rodzaju ludzi interesu mogłyby być 
wykorzystane w celach wyłącznie komercyjnych. 

Kierując do Pani ten list mamy nadzieję, że zechce Pani usłyszeć głos 
ludzi, którzy chcą jedynie spokoju i możliwości realizowania swego hobby; 
jakim jest dbałość o naturalne środowisko i czynny wypoczynek w otoczeniu 
natuiy. Prosimy o udzielenie działkowcom pomocy w celu zachowania ogrodów 
działkowych, potrzebnych do ich dalszej aktywności życiowej. 
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